

MEMORABLE MOMENTS ABOUND



An occasion of love, an occasion of laughter....make it an event to remember with Celebration Packages at New World Millennium Hong Kong Hotel! From birthdays to business events, reunions to anniversaries, enjoy a myriad of delightful benefits that will enhance your celebration from now to 31 December 2025. From just HKD8,880 per table of 12 persons or HKD880 per person, you can enjoy a range of privileges with our Celebration Packages. Exclusive benefits include:

- A choice of Chinese set dinner or buffet dinner menus
- Free flow of soft drinks, chilled orange juice and selected beer for three hours during dinner
- Red eggs and soured ginger (Applicable to Baby's 100 Days celebration dinner)
- Chinese longevity buns (Applicable to Chinese birthday dinner)
- Complimentary Chinese tea and condiments
- Complimentary use of mahjong
- Complimentary use of karaoke system (subject to availability)
- Complimentary parking for two cars during dinner
- Invitation cards (eight sets per table, excluding printing)
- Free corkage for self-brought wine and liquor (one bottle per table of 12 persons)



For details or bookings, please contact our Events Sales Team at +852 2313 4503 or email eventsales@newworldmillenniumhotel.com.

Terms and Conditions

- All prices are subject to a 10% service charge.
- The offers are valid from now till 31 December 2025.
- The offers are not applicable to wedding events.
- The offers are subject to change or cancellation without prior notice. Other terms and conditions apply.

千禧新世界香港酒店
NEW WORLD MILLENNIUM
HONG KONG HOTEL

歡聚同賀難忘時刻



由即日起至 2025 年 12 月 31 日，千禧新世界香港酒店為您帶來連串精彩禮遇。無論是生日派對、商務酬酢，還是良朋聚餐、歡慶周年紀念，酒店定能助您打造一場別開生面、精彩難忘的華麗盛會。每席由 HKD8,880 起（12 位用）/ 每位 HKD880 起，包括以下多項精彩優惠：

- 精選中式菜譜或自助餐菜譜
- 席間三小時任飲汽水、橙汁及精選啤酒
- 奉送紅雞蛋及酸薑（適用於中式百日喜宴）
- 奉送蟠桃壽包（適用於中式壽宴）
- 免費提供香茗及檳芥
- 免費麻鵲耍樂設備
- 免費享用卡拉 OK 設備（視乎供應而定）
- 於晚宴期間免費代泊兩部房車
- 精美中式請柬（每席八套，不包括印刷）
- 自攜烈酒及洋酒免收開瓶費（每席乙瓶）



查詢或預訂，請致電 2313 4503 或電郵至 eventsales@newworldmillenniumhotel.com 與宴會營業部聯絡。

條款及細則

- 所有價目須另加一服務費。
- 此優惠有效期由即日起至 2025 年 12 月 31 日。
- 此優惠並不適用於婚宴活動。
- 此優惠如有改動，恕不另行通知，並受其他條款及細則約束。

千禧新世界香港酒店
NEW WORLD MILLENNIUM
HONG KONG HOTEL